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BESLUITENLIJST RAADSVERGADERING 
7 NOVEMBER 2019 

Presentielijst
Aanwezig:
Mortel, R.J. van de (Voorzitter)
Verschuren, E. (Plaatsvervangend griffier)

Bink-Bongaarts, F d.C. (PvdA-GroenLinks)
Dinther, C.J.W.M. van (VVD)
Doorenbos, B. (VVD)
Doorn, E.P.A. van (Gemeentebelangen)
Elzen, C.H.M. van den (SP)
Gemert, H. van (Gemeentebelangen)
Maine, M.F.H. du (VVD)
Middelhoff, L.A.J.M. (PvdA-GroenLinks)
Peijnenburg-van Gemert, B.W. (Gemeentebelangen)
Potters, A.J.F. (D66)
Pullens-Robeerst, N.W.G. (VVD)
Schellekens, E.F.M. (D66)
Schuurmans, H.M.J. (Gemeentebelangen) vanaf agendapunt 7.3
Sprik, K. (PvdA-GroenLinks)
Versteeg, M.E.E. (Gemeentebelangen)
Vos, Y. (CDA)
Vossen, A.F.J. van der (PvdA-GroenLinks)
Waal, J. de (Gemeentebelangen)
Wiegant, G. (D66)
Wiggen, S.J.M. van (SP)
Zee, S.J.R. van der (Gemeentebelangen)

Heijboer, S.I.S. (Wethouder)
Pennings, P.F.W.M. (Wethouder)
Ven, T.O.S. van de (Wethouder) 
Woesik, A.L. van (Wethouder) 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering met de bede en heet iedereen van harte welkom.

2. Trekking stemcijfer
Stemcijfer 18 wordt getrokken: mevrouw De Waal, fractie Gemeentebelangen (GB), mag 
beginnen met de beraadslagingen. 

3. Vaststellen 
3.1 Vaststellen agenda 
De motie vreemd aan de orde van de dag ‘bijdrage wederopbouw Ambon’ wordt na de beëdiging 
en toelating van raadslid Schuurmans behandeld. 

Met inbegrip van bovenstaande wijziging wordt de agenda vastgesteld. 
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3.2 Vaststellen besluitenlijst
De besluitenlijst van 10 oktober 2019 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4. Mededelingen
Wethouder Pennings is momenteel aanwezig bij de uitreiking van de Brabantse Erfgoedprijs 
2019 in de DePetrus. Na afloop voegt hij zich bij deze raadsvergadering. 

5. Lijst ingekomen stukken
5.1 Categorie I-A: Externen 
5.2 Categorie I-B: Schriftelijke mededelingen van college of griffie
5.3 Categorie II: Ter afhandeling van het college
De raad heeft kennisgenomen van de ingekomen stukken in categorie I en II. 

6. Hamerstukken
6.1 Benoemen M.E.E. Versteeg als lid van de Auditcommissie 
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen. 

6.2 Benoemen M.E.E. Versteeg als lid van de Werkgeverscommissie 
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen. 

6.3 Aanwijzen K. Mellema tot tweede plaatsvervangend griffier
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen. 

6.4 Instellen onderzoekscommissie geloofsbrieven en toelating
De onderzoekscommissie geloofsbrieven en toelating van raadslid de heer H.M.J. Schuurmans 
bestaat uit de heer Van den Elzen, mevrouw Vos en de heer Van der Vossen. 
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen. 

7. Bespreekstukken
7.1 Verslag onderzoekscommissie geloofsbrieven en toelating
De heer Van der Vossen geeft aan met de onderzoekscommissie bijeen geweest te zijn en de 
geloofsbrieven van de heer Schuurmans onderzocht heeft en in orde bevonden. De 
onderzoekscommissie stelt de raad voor: 

- te verklaren dat de heer H.M.J. Schuurmans voldoet aan de vereisten voor het 
raadslidmaatschap en geen betrekkingen vervult die daarmee onverenigbaar zijn;

- te besluiten de heer H.M.J. Schuurmans toe te laten als tijdelijk lid van de raad. 
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen. 

7.2 Beëdiging toegelaten raadslid
De voorzitter feliciteert de heer Schuurmans en nodigt hem uit om de eed af te leggen. De heer 
Schuurmans ontvangt uit handen van de burgemeester een bloemetje. 

7.3 Bestuursrapportage (burap) II-2019
CDA heeft, naar aanleiding van de beantwoording van een technische vraag van de VVD-fractie 
over het begrotingssaldo 2019 na wijziging, uitgesplitst naar incidenteel en structureel, 
aanvullende technische vragen gesteld. De fractie is van mening dat er in de beantwoording 
zaken niet juist zijn, zo zou het bezwaar GGTS een incidentele inkomst zijn, net zoals de vrijval 
voorziening financiële vaste activa en de kosten Jeugdzorg. Om deze reden kan de fractie niet 
instemmen met de burap.
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D66 geeft aan dat het betoog van de CDA-fractie het lastig en onduidelijk maakt en vraagt het 
college hierop te reageren.

Wethouder Van de Ven legt uit dat er een rekenmodel achter de opbouw van incidentele en 
structurele inkomsten zit. De raad mag ervan uitgaan dat voorliggende burap en de 
beantwoording van technische vragen correct is.

Naar aanleiding van de burap deelt de voorzitter mee dat hij blij is dat hij in mei een 
noodverordening heeft ingesteld en dat de Isabellakazerne tot verboden gebied is verklaard. 
Wekelijks is de EOD ter plaatse om munitie te ruimen. Deskundigen vermoeden dat de 
vluchtende Duitsers destijds de locatie hebben gebruikt als stortplaats voor munitie. Vanwege de 
vondsten wordt het gebied grondig onderzocht, duurt het langer dan vooraf is ingeschat en wordt 
het ook duurder. Op dit moment is dit ca. € 40.000 meer dan in de burap is opgenomen. Van dit 
bedrag is 70% subsidiabel en komt 30% voor rekening van de gemeenschap. 

Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en met 20 stemmen (GB 7, VVD 4, PvdA-GL 4, 
D66 3, SP 2) aangenomen. Tegen dit besluit stemt de CDA-fractie (1). 

7.4 Programmabegroting 2020
GB: Het meerjarenperspectief laat een positief resultaat zien. Wel vraagt de schuldpositie de 
nodige aandacht, de ondergrens is bereikt. De fractie is mede-indiener van de motie over een 
duurzame meerjarenbegroting (M8), die later door D66 wordt ingediend. De fractie roept het 
college op om bij het verrijken van het bezuinigingsdocument te kijken naar het genereren van 
extra inkomsten en vraagt of er voldoende aandacht is voor zowel landelijke als Europese 
subsidiemogelijkheden. Een andere mogelijke inkomstenbron zou het bundelen van krachten 
voor de regionale energie strategie kunnen zijn en dient hiervoor een motie in (M1), waarin het 
college verzocht wordt: 

- om de mogelijkheden van (grootschalige) opwek van duurzame energie op grondgebied 
van Vught te verkennen, zoals bijvoorbeeld zon en/of wind;

- met inwoners en (belangen)organisatie in gesprek te gaan over deze mogelijkheden en het 
creëren van draagvlak; 

- de mogelijke rendementen van zulke opwek zoveel als mogelijk ten gunste van de 
Vughtse gemeenschap te laten komen; 

- de uitkomsten hiervan periodiek terug te koppelen aan de raad. 
Om de overlast van de eikenprocessierups komend voorjaar zo veel als mogelijk te beperken 
dient de fractie een motie in over de preventiemaatregelen eikenprocessierups (M2), waarin zij 
het college verzoeken: 

- een plan op te stellen om samen met de Vughtse bevolking nestkasten op te hangen om 
de mezenpopulatie in Vught weer op peil te krijgen. De goed geslaagde actie in Sint-
Michielsgestel als voorbeeld zou kunnen dienen;

- de eventuele kosten hiervoor binnen het huidig begrote budget te houden. 
Daarnaast is de fractie voorstander voor het versneld invoeren van Tiny Houses en daarom 
mede-indiener van M6.

SP blikt terug op de handelswijze van het ombuigingsdocument. Tijdens de 
commissievergadering van 20 juni jl. is raadsbreed de opdracht aan het college gegeven om te 
komen met een ombuigingsdocument. In de raadsvergadering van 27 juni heeft de wethouder de 
raad erop gewezen dat de raad suggesties aan het college mee kon geven, voor de 
totstandkoming van de (sluitende) begroting, met daarbij het ombuigingsdocument. Dit 



4

document zou in de aanloop naar de begrotingsbehandeling worden geleverd. Wat de fractie 
stoort is dat de wethouder deze afspraak niet is nagekomen, omdat er geen moties en/of 
amendementen zijn ingediend. Het stoort ook dat de afspraak is bijgesteld zonder de raad 
hierover te informeren. Het voorstel van de VVD om met de Auditcommissie te kijken naar het 
ombuigingsdocument en ervoor te zorgen dat er in 2020 een kadernota ligt inclusief 
ombuigingsvoorstellen steunt de fractie en dient hiervoor een motie in, zodat deze afspraak 
wordt vastgelegd. In deze motie (M3) wordt het college verzocht om samen met de 
Auditcommissie ervoor te zorgen dat bij de kadernota 2020 tevens een document is gevoegd met 
ombuigingsvoorstellen. 
Vught beschikt niet meer over de luxe positie om bezuinigingsmaatregelen uit te stellen. De 
fractie heeft 10 moties achter de hand met daarin mogelijke bezuinigingsmaatregelen en licht 
deze toe. Daarnaast wordt gevraagd of het mogelijk is de OZB op een progressieve manier te 
belasten: hoe duurder de woning, hoe hoger het tarief. De gemeente Vught gaat de komende 
periode veel geld uitgeven. De kengetallen naderen een kritische grens. De SP blijft van mening 
dat het resultaat gekleurd beoordeeld wordt. Er wordt voorgesteld de Rekenkamer te laten slapen 
en het budget hiervoor in de begroting te schrappen, terwijl er nog dit jaar een wetsvoorstel 
wordt verwacht dat Rekenkamers niet slapend mogen zijn. Daarom dient SP een amendement 
(A1) in waarin besloten wordt om ook in Vught zo snel mogelijk weer een goed functionerende 
rekenkamer in te stellen en hiervoor de bestemde middelen niet uit de begroting 2020 te 
schrappen. 
Als het om Rijksinfra gaat, stelt de fractie vast dat dit project voor de coalitie topprioriteit is en 
€ 2200,- per inwoner kost (totale schuld € 95 miljoen). Inspraak over Rijksinfra en aangrenzende 
projecten worden gemeden en dient daarom een motie (M4) in over de Jagersboschlaan. In deze 
motie wordt het college verzocht om omwonenden ook financieel te faciliteren als zij naar de 
rechter stappen. 

PvdA-GL wil bij de begrotingsbehandeling belangrijke punten voor komend jaar aanstippen, 
zowel financieel-technisch en beleidsmatig. De fractie vindt het belangrijk dat er voor iedere 
doelgroep betaalbare woningen zijn. Het voornemen om het terrein Voorburg te gaan 
ontwikkelen is een kans om concrete stappen te zetten in het terugdringen van de woningnood en 
dient hiervoor een motie (M6) in waarin uitgesproken wordt dat:

1. het college de gesprekken met Reinier van Arkel intensiveert om te komen tot zo snel 
mogelijke overeenstemming over de ontwikkelvisie/samenwerkingsovereenkomst, zodat 
deze uiterlijk in mei 2020 aan de raad wordt aangeboden; 

2. het college in goed overleg met Reinier van Arkel de noodzakelijke maatregelen treft om 
het gedeelte van het terrein Voorburg dat in het ontwikkelperspectief is aangewezen voor 
Tiny Houses (mei 2018 aan de raad toegezonden) met voorrang wordt uitgewerkt, zodat 
er onverwijld na goedkeuring door de raad gestart kan worden met de plaatsing van Tiny 
Houses; 

3. het college te verzoeken, rekening houdend met de uitgangspunten van het 
coalitieakkoord, er voor te zorgen dat er uiterlijk in december 2020 voor een periode van 
minimaal vijf tot tien jaar Tiny Houses beschikbaar komen op Voorburg. 

Een tweede belangrijke pijler is duurzaamheid en PvdA-GL roept het college op om komend jaar 
verder met het verduurzamen van Vught aan de slag te gaan. Dit geldt niet alleen voor grote 
projecten zoals de Regionale Energie Strategie (RES), maar ook met kleinere zaken zoals 
bijvoorbeeld het terugdringen van de afvalstroom van papier en vermindering van CO2 en dient 
hiervoor een motie ‘minder papier hier’ (M7) in. Het college wordt verzocht om:

1. te onderzoeken op welke manier, onder welke voorwaarden en tegen welke kosten een 
ja/ja-sticker in Vught ingevoerd kan worden; 
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2. hierbij gebruik te maken van de al beschikbare informatie en ervaringen van andere 
gemeenten en de VNG;

3. daarnaast de mogelijkheid van een verkiezingskrant te onderzoeken en/of andere 
manieren voor inwoners om schriftelijk geïnformeerd te worden over standpunten van 
politieke partijen; 

4. de resultaten van deze onderzoeken uiterlijk in Q1 van 2020 aan de raad aan te bieden. 

De fractie steunt het standpunt van het college om de komende 3 jaar € 1 miljoen minder per jaar 
te sparen en hiervoor in de plaats €2 miljoen uit de algemene reserve Rijksinfra te halen. Er zijn 
financiële zorgen, maar het is niet zo erg als wordt voorgespiegeld. De toevoeging van Helvoirt 
heeft tot gevolg dat de begroting 2021 beleidsarm zal zijn. In dit licht vindt PvdA-GL het niet 
passen om bij de behandeling van de kadernota 2020 fors te gaan bezuinigen. 
De bijdrage voor Rijksinfra, € 2200,- per inwoner is het voor de fractie volstrekt waard. Als de 
betaalbaarheid ervan een sluitende begroting kan laten zien, dan is dat het antwoord op de 
betaalbaarheid van de N65. Er is geen grote paniek aan de orde, wel financiële zorgen.
 
CDA heeft de gemeentelijke financiën vorige week al uitgebreid besproken. Door meerdere 
partijen is gesteld dat er sprake is van een fragiel structureel begrotingsevenwicht. Met andere 
woorden: de financiële situatie bevindt zich in een uiterst precaire toestand. De 
kredietwaardigheid is met een schuldenlast van €95 miljoen in 2023 zowat verdwenen. De rek is 
er volledig uit. Bovendien wordt in de begroting gerekend met toekomstige exploitatieresultaten 
en opbrengsten onroerend goed, ook wel zichtdekkingen genoemd. In de komende maanden en 
jaren staat er veel te gebeuren zoals de kostenontwikkeling sociaal domein, P(F)AS-
problematiek, prijsstijgingen in de grond-, weg- en waterbouw en de bouwsector. Hoe robuust is 
deze begroting nog? Welke garantie heeft het college dat er nog ruimte is om tegenvallers op te 
vangen. Het is te gemakkelijk om in antwoord hierop te verwijzen naar het 
ombuigingsdocument, een document dat nog niet volledig is. De fractie heeft vorige week al 
gevraagd wat de provincie van de robuustheid van deze begroting vindt. En wat heeft college 
gedaan om preventief toezicht door de provincie te voorkomen?

VVD is hoopvoller gestemd dan in de commissievergadering en benoemt 2020 het jaar van de 
omkering. De fractie streeft naar een financiële huishouding die rust op 4 pijlers: een sluitende 
meerjarenbegroting, modale solvabiliteit, een adequaat weerstandsniveau en een fatsoenlijke 
schuldenpositie. De 3 laatste pijlers zijn noodzakelijke pijlers waaraan gewerkt moet worden om 
het gezamenlijk belang, het welzijn in Vught, in alle facetten uit te dragen. De fractie is mede-
indiener van de motie (M8) die later door D66 wordt ingediend. Een motie waarin getracht is 
zoveel mogelijk eenieders wensen toe te voegen zoals vorige week in de commissie zijn geuit en 
waarin verzocht wordt om een verrijkt ombuigingsdocument. Het is niet voor niets dat vernoemd 
wordt dat de begroting expliciet moet sluiten, de schuldquote moet dalen en de solvabiliteit moet 
toenemen. De realiteitszin is dat de schuldquote niet binnen een jaar onder de 130% zit en dat de 
solvabiliteit niet binnen een mum van tijd de 50% behaald. Daarom is 2020 het jaar van de 
omkering, omdat de fractie tendensen wil omkeren: de schuldquote moet omlaag en de 
solvabiliteit moet omhoog. Door deze motie is het aan het college om hierin de eerste stappen te 
zetten en vervolgens aan de raad om een klap te geven op het verrijkte ombuigingsdocument, bij 
voorkeur in gezamenlijkheid.
De VVD is blij met het beleid dat in 2020 verder vorm gaat krijgen en noemt de realisatie van de 
fietsbrug bij de Postweg, woningrealisatie, omvorming de Speeldoos tot cultureel centrum en de  
resultaten van de pilot financieel paspoort. Daarnaast kijkt de VVD uit naar de evaluatie van het 
cameraschild (ANPR) en de aanbesteding van de accountantscontrole. Minder warm wordt de 
fractie van de resultaten omtrent de bedrijfscontactfunctionaris, Avulo en Elzenburg. De VVD-
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fractie is mede-indiener van M1 en is ervan overtuigd dat dit voor Vught geld kan opleveren en 
pleit voor people, planet en profit. 

D66: er ligt een heel ander financieel beleid voor dan voorgaande jaren. In 2017 had Vught de 
gezondste meerjarenbegroting ooit, nu is de ondergrens bereikt en is de rek er volledig uit. Het is 
het makkelijkst om de landelijke overheid hiervan de schuld te geven, maar bijna iedere 
raadsvergadering zijn er besluiten genomen die extra geld kosten en noemt de Turborotonde, 
R.K.V.V. Zwaluw V.F.C., Battle X, huurharmonisatie sportaccommodaties, enz. Dit kan zo niet 
door gaan. De fractie neemt de indicatoren die door VNG worden voorgeschreven serieus. Na 
een tegenvallende meicirculaire kwamen we miljoenen tekort in de kadernota. De raad vroeg het 
college om een ombuigingsdocument, voorzien van een richtinggevend advies. De fractie is 
teleurgesteld over de gang van zaken rond het ombuigingsdocument. Voorliggende begroting is 
sluitend, maar niet zonder gevolgen. De schuldquote komt structureel boven de 130% uit en de 
solvabiliteit daalt structureel onder de 20%. De fractie is het niet eens met gemaakte keuze om 
geld uit de spaarpot Rijksinfra te halen en vraagt waarom de raad eerder bepaald heeft dat dit 
bedrag nodig was. Daarnaast wordt een stijging van de bouwkosten verwacht. D66 wil dat het 
college aan de slag gaat om de schuldpositie te verlagen naar maximaal 130% en de solvabiliteit 
te verhogen naar minimaal 20%, conform het advies VNG en dient daarom met D66, VVD, SP 
en GB een motie (M8) in waarin het college verzocht wordt: 

1. een kadernota op te stellen met een sluitende meerjarenbegroting, een stijgende 
solvabiliteit en een dalende schuldquote; 

2. het ombuigingsdocument te verrijken zodat de raad eventueel andere keuzes kan maken 
én daarvan de gevolgen kan inschatten. 

Steeds meer mensen in Vught zijn ontevreden: er is geen transparantie, geen uitleg bij bepaalde 
besluiten, mensen worden niet voldoende geïnformeerd en worden voor voldongen feiten gezet. 
Een voorbeeld hiervan is de Jagersboschlaan en daarom is D66 mede-indiener van M4 over de 
Jagersboschlaan . 

Wethouder Van de Ven heeft de zorgen die de verschillende fracties hebben geuit gehoord. Hij 
benadrukt, net zoals in de commissie, dat dit niet nodig en voorbarig is. Vught heeft veel 
leningen uitstaan, maar dit is een bewuste keuze. Een belangrijke toets is dat we jaarlijks onze 
verplichtingen nakomen en leningen terugbetalen. We zijn kritisch op onze uitgaven, maar gaan 
niet snijden in de begroting of allerlei budgetten ombuigen. Gemeente Vught staat niet onder 
preventief toezicht, waardoor vooroverleg met de provincie niet nodig is. De provincie toetst 
onze begroting achteraf. Naar alle verwachting zal de provincie een positief advies over de 
begroting afgeven, omdat de begroting voldoet aan de maatstaven van de provincie. Anderzijds 
geeft de wethouder aan dat de rek eruit is voor extra middelen aan Rijksinfra. Het college wil 
Vught niet op slot zetten vanwege Rijksinfra, maar wil ook andere investeringen kunnen doen op  
het gebied van sport, andere verkeersinfrastructuur, fietsverbindingen, enzovoort. Het college 
staat open om extra inkomsten te genereren en zal hierbij kijken naar grondverkoop. Wel zijn 
een aantal locaties al gereserveerd voor Rijksinfra. Voor wat betreft subsidies wordt er per 
project gekeken of er wellicht steken zijn laten vallen en of er nog extra mogelijkheden zijn. De 
wethouder geeft aan het vervelend te vinden dat er een misverstand is ontstaan over de status en 
de periode voor het aanbieden van het ombuigingsdocument. De raad is hierover in september jl. 
geïnformeerd. Het college kijkt naar de aangegane verplichtingen, investeringen ten opzichte van 
de capaciteit om die terug te betalen. Het college is zich bewust van de investeringen. De raad 
kan hierin andere keuzes maken. 

Wethouder Van Woesik geeft aan dat duurzaamheidsmaatregelen voor de N65 in de 
aanbesteding meegenomen dienen te worden, omdat het bestemmingsplan nu al ter inzage ligt. 
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Het voorbeeld van de N329 bij Oss zal bij de aanbesteding meegenomen worden. De provincie 
en het rijk investeren 
€ 530 miljoen bovenwettelijk in het spoor, waaraan Vught 18 miljoen (3%) mee betaald. Het 
college vindt de investeringen tot nu toe verantwoord en het zeker waard voor Vught.

Wethouder Van de Ven reageert op het amendement en de moties: 
A1 - Rekenkamer: het college heeft het besluit om de rekenkamer te laten slapen overgenomen. 
M1 - RES: vindt dat de Vught hieraan een bijdrage dient te leveren, net zoals alle andere 
gemeenten in Noordoost-Brabant. 
M2 - preventiemaatregelen eikenprocessierups: het college omarmt de motie en zal proberen 
dekking te vinden voor de kosten van de nestkastjes.
M3 – ombuigingsdocument: is ingetrokken. 
M4 - Jagersboschlaan: het college ontraad deze motie.
M7  - minder papier hier: deel van dictum zoals verkiezingskrant is aan de raad zelf. Er is geen 
capaciteit om dit te onderzoeken. 
M8 – duurzame meerjarenbegroting: het college kan zich niet vinden in enkele overwegingen. 
Met de kengetallen geeft de raad een signaal af dat voorzichtigheid geboden is bij nieuwe 
investeringen en kijken hoe de schuldpositie op termijn verlaagd kan worden. Als in de motie 
aangegeven wordt dat er op termijn gewerkt gaat worden aan een stijgende solvabiliteit en een 
dalende schuldquote, dan is de motie voor het college uitvoerbaar. Opgemerkt wordt dat deze 
motie tussentijds nieuwe investeringen niet in de weg mag staan.

Wethouder Van Woesik reageert namens wethouder Pennings op de motie Versnelling plan 
Voorburg en Tiny Houses (M6) en adviseert deze motie aan te houden, totdat de ontwikkelvisie 
beschikbaar is. Deze ontwikkelvisie wordt in mei 2020 verwacht. Daarnaast geeft de wethouder 
aan dat Tiny Houses ook op een andere locatie ingezet kunnen worden. 
M9 – verlaging financiële bijdrage N65 en PHS wordt door het college ontraden.   

2e termijn 

GB is geschrokken van het verhaal van D66 met betrekking tot de Jagersboschlaan. De fractie 
wil de 1500 geprognotiseerde verkeersbewegingen op de Jagersboschlaan niet verspreiden over 
andere wegen zoals de Theresialaan waaraan twee scholen gevestigd zijn. 

D66 geeft aan dat M8, na overleg met VVD, SP en GB, redactioneel wordt aangepast en 
verzoekt het college: 

1. een kadernota op te stellen met een sluitende meerjarenbegroting en op termijn een 
stijgende solvabiliteit en een dalende schuldquote; 

2. het ombuigingsdocument in samenwerking met de auditcommissie te verrijken zodat de 
raad eventueel andere keuzes kan maken én daarvan de gevolgen kan inschatten. 

A1 wordt in stemming gebracht. Op verzoek van de SP vindt er hoofdelijke stemming plaats: 
mevrouw De Waal tegen de heer Middelhoff voor
mevrouw Wiegant voor mevrouw Peijnenburg tegen
mevrouw Van Wiggen voor de heer Potters voor
de heer Van der Zee tegen mevrouw Pullens tegen
mevrouw Bink voor mevrouw Schellekens voor 
de heer Van Dinther tegen de heer Schuurmans tegen
de heer Doorenbos tegen mevrouw Sprik voor
de heer Van Doorn tegen de heer Versteeg tegen
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de heer Van den Elzen voor mevrouw Vos voor 
de heer Van Gemert tegen de heer Van der Vossen voor 
de heer Du Maine tegen  
Met 10 stemmen voor en 11 stemmen tegen is het amendement (A1) verworpen. 

Vervolgens wordt de motie ‘duurzame meerjarenbegroting’(M8), ingediend door D66, VVD, 
SP, GB en CDA in stemming gebracht en unaniem aangenomen. 

Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en met tegenstem van het CDA (1) aangenomen.

Vervolgens worden de overige moties in stemming gebracht: 
M1 – RES: unaniem aangenomen.
M2 – Preventiemaatregelen eikenprocessierups: unaniem aangenomen. 
M4 – Jagersboschlaan: tegen de motie zijn GB (7), VVD (4), PvdA-GL (4), CDA (1), en 
daarmee is deze motie verworpen.
M6 – Versnelling plan Voorburg en Tiny Houses is ingetrokken. 
M7 – Minder papier hier: tegen de motie zijn GB (7), VVD (4), D66 (3), SP (2), CDA (1) en 
daarmee is deze motie verworpen.
M9 –verlaging financiële bijdrage N65 en PHS: tegen deze motie zijn GB (7), VVD (4), PvdA-
GL (4), D66 (3) en daarmee is deze motie verworpen. 

8. Moties vreemd aan de orde van de dag
8.1 Bijdrage wederopbouw Ambon
Vanwege de bijzondere situatie en gelegenheid spreekt de heer Latuhihin namens de 
Contactgroep Humanitaire Hulp Molukken in over de gevolgen van de aardbeving in Ambon. 
PvdA-GL geeft aan dat Vught meeleeft met de Molukse samenleving. Uit een persbericht heeft 
zij vernomen dat er al verschillende hulpacties gestart zijn om Ambon weder op te bouwen. 
Omdat hiervoor veel geld nodig is, dient zij een raadsbrede motie vreemd aan de orde van de dag 
in, waarin zij het college verzoeken:

1. een eenmalige financiële bijdrage te doen die de bijdrage van de hele Vughtse 
gemeenschap, waaronder de Molukse, verdubbelt met een bovengrens van € 10.000,-;

2. deze bijdrage te storten op het daarvoor bestemde rekeningnummer van het Rode Kruis 
zodat het geld op de juiste plek terecht komt. 

De burgemeester van Gennep heeft een brief naar de Minister van Buitenlandse Zaken gestuurd 
om aandacht te vragen voor de situatie op de Molukken. Is de burgemeester bereid een brief met 
gelijke strekking te sturen? 

D66 roept alle Vughtenaren op om deze actie te ondersteunen. 
GB wenst alle betrokkenen veel sterkte. 
SP geeft aan dat er op de website aandacht voor deze actie gevraagd zal worden. 

De voorzitter geeft aan dat hij zich betrokken voelt voor de acties die door de Molukse 
samenleving zelf opgezet zijn. Hij zal kennis nemen van de brief van de burgemeester van 
Gennep en een brief van soortgelijke strekking sturen naar de minister. Het college omarmt de 
motie.

De raadsbrede motie (MV1) wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen. 
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9. Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 23.50 uur. 
 
Vastgesteld in de raadsvergadering van 12 december 2019.

de plaatsvervangend griffier,
E. Verschuren

de voorzitter,
R.J. van de Mortel


